
 
 
 

Sammanfattning möte styrelsen i Ridklubben Norrtälje Ryttare 18 mars 2017 

Fattade beslut under detta möte 

▪ Fokusområden för året = de områden som är grunden för vår verksamhet: 

▪ Anläggning, personal, hästar 

 

▪ Möte med kommunens förvaltare i april, där underhåll av anläggningen ska diskuteras 

 

▪ Offerter tas in för byte av ridhusbotten. Styrelsen tar beslut i juni om genomförande, 

baserat på det ekonomiska läget 

 

▪ Fortsatt arbete med plan för hästflottans sammansättning och utveckling 

 

▪ Inga investeringar görs under vårterminen, utan vi avvaktar ekonomiskt utfall i maj 


